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Protokół Nr 24/09 
z posiedzenia  

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
z dnia 14 stycznia 2009 r. 

 
 

Ad. 1 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska otworzył Przewodniczący Pan  

Józef Konarczak, który powitał członków Komisji. 

 

Ad. 2 
Obecni: 
Przewodniczący:     Józef Konarczak 

Wiceprzewodniczący:    Leszek Kamiński 

Członkowie:      Grzegorz Józefowski 

Henryk Sadzki 

Alfred Siama 

Krzysztof Wachowiak 

Józef Czarnecki 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Pan Józef Konarczak przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku głosowania 
porządek został przyjęty głosami 7„za”. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący Pan Józef Konarczak przedstawił protokół nr 23/08. W wyniku głosowania 
protokół został przyjęty głosami 7 „za”. 
 
Ad. 5a) 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2008 r.  

Przewodniczący Pan Józef Konarczak zabierając głos przedstawił sprawozdanie z działalności 

Komisji za rok ubiegły. 

Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania sprawozdanie zostało przyjęte głosami 7 „za”.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 5b) 

Przyjęcie planu pracy Komisji na 2009 r.  

 

Przewodniczący Komisji zabierając głos zaproponował, aby w planie pracy na 2009 rok znalazły 

się na pierwszym miejscu punkty takie jak: opiniowanie projektów uchwał dotyczących 

problematyki rolnictwa, leśnictwa i ochrony środowiska oraz inicjowanie i wspieranie działań w 

zakresie rolnictwa, leśnictwa i ochrony środowiska z uwzględnieniem pomników i rezerwatów 

przyrody.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zasugerował, aby Komisja zapoznała się z gospodarką wodno-

melioracyjną, z uwzględnieniem w szczególności małej i dużej retencji. Zaproponował, żeby w celu 

omówienia sprawy zaprosić na posiedzenie Dyrektora Wielkopolskiego Zarządu Melioracji i 

Urządzeń Wodnych  Poznaniu, radnych Sejmiku oraz przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby powyższy temat został omówiony przy obecności 

przedstawicieli z ościennych powiatów oraz np. posłów z ziemi kościańskiej. 

Radny Pan Leszek Kamiński zasugerował, aby Komisja zajęła się również sprawą dotyczącą 

usuwania wyrobów azbestowych. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zaproponował, aby w planie pracy znalazł się punkt: wizytacja 

wybranych składowisk odpadów komunalnych planowanych do likwidacji i rekultywacji. 

 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji zdecydowano o realizacji następujących zadań: 

1. Współpraca z samorządami rolniczymi: 

a) Izby Rolnicze, 

b) Związki branżowe ( Związek Hodowców Bydła, Trzody Chlewnej, Koni, Związek 

Buraka, Związek Pomidora i Polski Związek Pszczelarzy), 

2. Udział w rozwiązywaniu problemów w sytuacjach wyjątkowych dla rolnictwa w powiecie 

gostyńskim. 

3. Współpraca z innymi komisjami Rady Powiatu Gostyńskiego. 

4. Opiniowanie projektów uchwał dotyczących problematyki rolnictwa, leśnictwa i ochrony 

środowiska. (w ciągu całego roku) 

5. Inicjowanie i wspieranie działań w zakresie rolnictwa, leśnictwa i ochrony środowiska z 

uwzględnieniem pomników i rezerwatów przyrody. (I kwartał)  

6. Omówienie spraw wsi i rolnictwa w powiecie gostyńskim (spotkanie z kierownikiem Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Gostyniu oraz przedstawicielem Powiatowego 

Ośrodka Doradztwa Rolniczego (I kwartał), 

7. Problematyka szkół o profilu rolniczym na terenie powiatu gostyńskiego (spotkanie w 

Zespole Szkół Rolniczych w Grabonogu) (I kwartał), 

8. Zapoznanie się z gospodarką wodno – melioracyjną na terenie powiatu gostyńskiego z 

uwzględnieniem w szczególności małej i dużej retencji(II kwartał), 
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9. Opiniowanie programu usuwania wyrobów azbestowych (II kwartał), 

10. Omówienie Gospodarowania Powiatowym Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej (II kwartał), 

11. Wizytacja wybranych składowisk odpadów komunalnych planowanych do likwidacji i 

rekultywacji – Karzec (II kwartał), 

12. Wizytacja obiektu zagospodarowania segregacji odpadów komunalnych i spalarni (III 

kwartał) , 

13. Spotkanie z Powiatowym Lekarzem Weterynarii (IV kwartał)  

14. Opiniowanie projektu budżetu na 2010 rok (IV kwartał). 

Członkowie Komisji postanowili, że kolejne posiedzenie odbędzie się w Zespole Szkół Rolniczych 

w Grabonogu. 

 

Ad. 6 
 
W wolnych głosach i wnioskach  głosu nie zabrano. 
 
Ad. 7 
 

Przewodniczący Pan Józef Konarczak podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

 

                                                                                         Przewodnicz ący 
                                                       Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
 
                                                                                          Józef Konarczak 
 

 

Protokołowała: Joanna Bilińska 

 

 


